
Zápis z jednání VIII. schůze RŠPKH 
Prezenční listina – 30. Dubna 2024 

Předsedkyně – Nela Machková  

Místopředseda – Aleš Sluka 

Koordinátorka – Lucie Francová  

EDU Změna – Klára Kolmanová  

ZÁSTUPCI ŠKOL: 

GJO: Adam Štěrba, Evženie Snížková, Vít Ottomanský 

CGYM: Kristýna Křivánková, Lucie Jandejsková, Tereza Tvrdélová 

VOŠ, SPŠ a JŠ: Jan Protiva, Jana Benešova, Jan Žaloudek, Matyáš Sklenička 

SOŠ a SOU KH: Lucie Truhlářová 

ZŠ Žižkov: Hana Valešová, Veronika Vilímová 

ZŠ Kamenná stezka: Michal Kuchyňa, Marie Machová, Anežka Hošková 

ZŠ TGM: Nela Stašová, Lucie Zimová Beata Peterbová 

ZŠ Jana Palacha: Lukáš Šípek, Jaroslav Kalenda (Náhradníci) 

Jednání bylo složeno z následujících bodů a to: 

I. Docházka 

II. Návštěva žáku v programu Erasmus z Itálie a Francie 

III. Majáles 

IV. Podněty ze škol  

V. Plán další schůze 



I. Docházka 

- Všichni se dostavili včas  

- Za ZŠ Jana Palacha se schůze účastnili náhradníci 

- VOŠ, SPŠ a JŠ měla pro prezentaci své školy žákům v programu Erasmus, čtyři 

zástupce na schůzi 

II. Návštěva žáků v programu Erasmus z Itálie a Francie 

- Po předchozích domluvách měli studenti z Itálie a Francie v programu Erasmus, pod 

záštitou základní školy TGM možnost, účastnit se naší schůze 

- Každá škola si připravila prezentaci o své škole, kterou pak přednesla v anglickém 

jazyce 

- Předsednictvo za podpory koordinátorky Lucie Francové, poté mělo pár slov k 

celkovému fungování a historii parlamentu 

- Účast žáků z Erasmu probíhala od 8:30 do 9:00, kdy byla zakončena otázkami a 

diskuzí 

 

III. Majáles 

- Do akce se definitivně nezapojí základní školy 

- Vše aktuálně řeší vytvořená pracovní skupina 

- Termín akce: 4. 5. 2024 - Sobota 

IV. Podněty ze škol 



- Základní škola TGM. Měla otázku ohledně průběhu jejich participativního projektu - 

Bude se blíže domlouvat 

 
V.  Plán další schůze 

- Z důvodů obsazeného termínu, se schůze opět bude konat v úterý i přes návrhy na 

středeční termín  

- 28. 5. 2024 – Úterý 8:30, Rytířský sál, Vlašský dvůr  

 

Vypracoval: Aleš Sluka, místopředseda 

 

Zkontrolovala: Nela Machková, předsedkyně 


